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Protokół Nr 59/24 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 22 kwietnia 2024 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili rozpoczęcia 

obrad obecnych było 9 członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili 

obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście 

obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu).  

Przewodniczący poinformował, że obrady komisji są prawomocne.  

Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:28 tego samego 

dnia, stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w 

Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król   

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu; 

2. Joanna Hariasz, skarbnik miasta; 

3. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

4. Monika Orpel-Śmigielska, radca prawny. 

5. Joanna Makowiecka, kierownik Biura Działalności Gospodarczej 

6. Wojciech Jagiełło, zastępca Prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych. 

 

 

proponowany porządek obrad: 

 

I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

II. Wnioski do porządku obrad. 
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III. Przyjęcie protokołu nr 58 z dnia 25 marca 2024 r. 

 

IV. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o  

nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica 

przy ul. Wisławy Szymborskiej. 

 

V. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

VI. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 12, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

VII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 32, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

VIII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 263, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

IX. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

X. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

 

XI. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

XII. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że do wprowadzenia do porządku 

obrad komisji wpłynęły projekty uchwał: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii dotyczącej wniesienia wkładu 

pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za 

wniesiony wkład. 

2. Zaopiniowanie projektu zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia zwolnienia z 

podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego 

udzielenia. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad "en bloc” projektów uchwał. 

Radny Fabian Pszon poinformował ustnie, że w głosowaniu ,,wstrzymuje się”  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

II. Wnioski do porządku obrad. 

 

III. Przyjęcie protokołu nr 58 z dnia 25 marca 2024 r. 

 

IV. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o  

nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica 

przy ul. Wisławy Szymborskiej. 

 

V. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

VI. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 12, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

VII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 32, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

VIII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 263, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

IX. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii dotyczącej wniesienia 

wkładu pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia 

udziałów w zamian za wniesiony wkład. 

 

X. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia 

zwolnienia z podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną 

i warunków jego udzielenia. 

XI. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

XII. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

 

XIII. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

XIV. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 58 z dnia 25 marca 2024 r. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na stronie bip i portalu eSesja, nikt nie zgłosił uwag. Przewodniczący poddał 

pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 58 z dnia 25 marca 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Tomasz Scheller 

 

Ad 4.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Wisławy Szymborskiej  

(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji zabrał głos radny Wiesław Fąfara, zapytał o dwie działki położone obok 

proponowanej do sprzedaży przy działce nr 1378, kogo są własnością. Poprosił o wskazanie 

gdzie będzie droga.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta wyjaśnił, że działki obok są własnością osób 

prywatnych. W temacie dojazdu do działek do ul. Szymborskiej, urząd jest w trakcie 

procedowania zmiany planu planowania przestrzennego, aby tę sprawę całościowo rozwiązać. 

Obecnie pod sprzedaż proponują dwie działki z dostępem do drogi głównej, biorąc pod uwagę 

uwarunkowanie terenu. Droga zostanie poprowadzona z tyłu za działkami. 

  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1379/2 i 1392 k.m. 9, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kłodnica przy ul. Wisławy 

Szymborskiej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 
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Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod 

lp. 12, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały  stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję.  

Radny Andrzej Kopacki, zapytał czy ten budynek w części należy do banku. 

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta potwierdził, że tak, budynek w części należy do 

banku.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków 

pod lp. 12, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt 

uchwały  stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu  dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 28, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod 

lp. 32, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu  dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków 

pod lp. 32, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 8.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków pod 

lp. 263, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu  dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w gminnej ewidencji zabytków 

pod lp. 263, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii dotyczącej wniesienia wkładu 

pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za 

wniesiony wkład (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu  dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażania opinii dotyczącej wniesienia wkładu 

pieniężnego na podwyższenie kapitału zakładowego spółki pod firmą SIM Opolskie Południe 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Prudniku i objęcia udziałów w zamian za 

wniesiony wkład..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Tomasz Scheller 

 

 

Ad 10. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia zwolnienia z 

podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego 

udzielenia (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu dokonał Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. 

Gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-remontowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia zwolnienia 

z podatku od nieruchomości stanowiącego regionalną pomoc inwestycyjną i warunków jego 

udzielenia..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

Ad 11.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 (projekt 

uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu dokonała Joanna Hariasz, skarbnik miasta w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

 

 

Ad 12.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie omawianego 

projektu uchwały. 

 

Wprowadzenia do omawianego tematu dokonała Joanna Hariasz, skarbnik miasta w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Tomasz Scheller, zapytał co zostanie wykonane z programu 

,,Ciepłe Mieszkanie”.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta wyjaśnił, że fundusze są dedykowane na program  

dot. termomodernizacji związanej z wymianą źródła ciepła dla wspólnot mieszkaniowych. 

Wspólnoty mają możliwość składania wniosków na termomodernizację. Jest to program 

rządowy. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ad 13.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podziękował członkom komisji, zastępcom prezydenta 

miasta, kierownikom, pracownikom urzędu, za udział i obsługę Komisji Finansowo-

Gospodarczej w VIII kadencji w latach 2018-2024. 

  

Nie zgłoszono spraw bieżących i wolnych wniosków. 

 

 

Ad 14.  

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zakończył obrady o godz. 16:28 tego samego dnia.  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


